



中國香港摔跤理事會有限公司

HONG KONG CHINA WRESTLING ASSOCIATION LIMITED

Unit 12,21/F wayson comm building,no.28 connaught road west,sheung wan

Tel:91497227 Email:info@hkwrestling.org

附件 3：2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 提名／選拔上訴機制

1. 目的

本上訴機制為受中國香港摔跤理事會有限公司（下稱「本會」）就 2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 所作出的選拔或提名決定影響的運動員，提供一個具結構的申訴流程，確保有關選拔結果、紀律處分或提名過程中產生的其他爭議能得到公平審核。

2. 上訴權利

任何曾參與本會 2026 年亞洲運動會選拔程序，並受選拔委員會、董事會或本會任何授權委員會的決定影響的運動員，如認為該決定不公正、不合理或未按適當程序作出，均有權提出上訴。

上訴必須基於以下一項或多項理由：

理由	說明
程序失當	決策過程未有遵循本會 2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 選拔機制所列明的規則或程序。
新證據	出現了在原選拔決定時未能獲得、且合理情況下可能影響結果的新證據。
不合理結果	選拔結果過於嚴苛、明顯不合理，或與已公布的選拔準則不符。

注意：上訴不能僅基於對技術或教練判斷的異議，除非該判斷是出於惡意或明顯違反已公布的準則。

3. 提交上訴

上訴須於收到選拔結果通知後的 7 個日內（如涉及影響提名的紀律決定則為 14 個曆日內），以書面形式提交至本會秘書。

書面上訴必須包括：

- 清楚陳述上訴理由（參照上述第 2 節的一項或多項理由）；
- 所有支持證據或文件的摘要；
- 上訴人要求的具體補救措施或結果（例如：重新考慮選拔、重新評分等）。

上訴提交地址：

中國香港摔跤理事會 秘書

headofficehk@hkwrestling.org

4. 上訴委員會（2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026）

在本會的上訴委員會，專門審理 2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 選拔程序產生的上訴。委員會組成如下：

- 由本會董事會委任的 三名成員；
- 至少 一名成員須獨立於原選拔委員會，且未有直接參與 2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 的選拔程序；
- 所有成員不得與該上訴有任何利益衝突。

上訴委員會須從其成員中選出一名 主席。

5. 上訴程序

5.1 初步審查

上訴委員會須於收到上訴後的 7 天內 審查提交文件，以確定是否符合第 2 節所列的上訴條件。如不符合，須書面通知上訴人並說明理由。

5.2 聆訊

如上訴符合條件，委員會須於收到上訴後的 30 天內 舉行聆訊。上訴人可親身或以虛擬方式（視頻或電話會議）出席，並可攜同代表（如教練、家長或法律顧問）出席聆訊。

5.3 裁決

上訴委員會將考慮上訴人的論點、證據及任何相關的本會政策或選拔程序。上訴委員會的所有決定須基於 多數票*作出。

6. 上訴結果

上訴委員會可採取以下任何一項行動：

結果	說明
維持原判	原選拔決定維持不變，上訴被駁回。
修改決定	原決定維持，但修改其條款或後果（例如增加或刪除某項條件）。
推翻決定	原選拔決定被撤銷，上訴人獲得所要求的補救措施（例如納入提名名單）。
發還重審	將個案發還原選拔委員會，並附帶具體指示要求重新評估。

7. 決定通知

上訴委員會須於聆訊後的 7 天內 向上訴人發出 **書面決定，詳述：

- 上訴結果；
- 決定的理由；
- 對原選拔決定的任何更改。

8. 上訴的最終性

就本會 2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 的內部提名程序而言，上訴委員會的決定為 最終決定，對所有各方具有約束力，惟香港法律賦予的任何審核或補救權利除外。

9. 保密性

與上訴相關的所有程序，包括提交文件、聆訊及結果，均須保密。資料只會披露給直接參與上訴的各方及為執行決定而有需要知悉的本會相關負責人員。

10. 記錄保存

本會秘書須保存所有與 2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 相關的上訴詳細記錄，包括上訴理由、支持文件、聆訊詳情及最終決定。該等記錄須保留至少 五年。

11. 年度審查及適用範圍

本上訴機制是專門為 2026 年 RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 提名及選拔程序而採納。董事會須按需要審查本機制，任何修訂須經本會會員大會批准。

生效日期：2026 年 9 月 5 日

Appeal Mechanism for RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 Nomination / Selection

Hong Kong China Wrestling Association Limited

1. Purpose

This Appeal Mechanism provides a structured process for athletes affected by a selection or nomination decision made by the Hong Kong China Wrestling Association Limited (“the Association”) in relation to the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026, ensuring a fair review of grievances concerning selection outcomes, disciplinary actions, or other disputes arising from the nomination process.

2. Right to Appeal

Any athlete who has participated in the Association’s selection process for the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 and who is affected by a decision of the Selection Committee, the Board, or any authorised committee of the Association has the right to appeal if they believe the decision was unjust, unreasonable, or made without proper procedure.

Appeals must be based on one or more of the following grounds:

Reason	Description
Procedural Irregularity	The decision-making process did not follow the prescribed selection rules or procedures as set out in the Association's Selection Mechanism for the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026.
New Evidence	New evidence has come to light that was not available at the time of the original selection decision and could reasonably affect the outcome.
Unreasonable Outcome	The selection outcome was excessively harsh, manifestly unreasonable, or inconsistent with the published selection criteria given the circumstances.

Note: Appeals cannot be based solely on disagreement with technical or coaching judgments, unless such judgments were made in bad faith or in clear violation of the published criteria.

3. Submission of an Appeal

An appeal must be submitted in writing to the Secretary of the Association within 7 calendar days of receiving the selection result notification (or within 14 days if the matter relates to a disciplinary decision affecting nomination).

The written appeal must include:

A clear statement of the grounds for appeal (referencing one or more of the grounds in Section 2 above);

A summary of all supporting evidence or documentation;

The specific relief or outcome requested by the appellant (e.g., reconsideration of selection, re evaluation of scores, etc.).

Appeal Submission Address:

Secretary, Hong Kong China Wrestling Association Limited

headofficehk@hkwrestling.org

4. Appeal Committee (RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026)

An Appeal Committee shall be established specifically to review and determine appeals arising from the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 selection process. The committee shall consist of:

Three members appointed by the Board of the Association;

At least one member shall be independent of the original Selection Committee and shall have no direct involvement in the selection process for the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026;

No member shall have any conflict of interest in relation to the appeal.

The Appeal Committee shall select a Chairperson from among its members.

5. Appeal Process

5.1 Initial Review

Within 7 days of receiving the appeal, the Appeal Committee shall review the submission to determine whether it meets the criteria set out in Section 2. If the appeal does not meet the criteria, the appellant shall be informed in writing with reasons.

5.2 Hearing

If the appeal meets the criteria, the Committee will hold a hearing within 30 days of receiving the appeal. The appellant may be present in person or virtually (by video or telephone conference) and may bring a representative (e.g., coach, parent, or legal adviser) to the hearing.

5.3 Decision Making

The Appeal Committee will consider the appellant's arguments, evidence, and any relevant Association policies or selection procedures. All decisions of the Appeal Committee shall be based on a majority vote.

6. Outcome of the Appeal

The Appeal Committee may take one of the following actions:

Outcome	Description
Uphold the Original Decision	The original selection decision stands, and the appeal is dismissed.
Modify the Decision	The original decision is upheld, but the terms or consequences are modified (e.g., adding or removing a condition).
Overturn the Decision	The original selection decision is revoked, and the appellant is granted the relief requested (e.g., inclusion in the nomination list).
Remand for Reconsideration	The case is sent back to the original Selection Committee with specific instructions for a re evaluation.

7. Notification of Decision

The Appeal Committee shall provide the appellant with a written decision within 7 days of the hearing, detailing:

The outcome of the appeal;

The reasons for the decision;

Any changes to the original selection decision.

8. Finality of Appeal

The decision of the Appeal Committee is final and binding on all parties in relation to the Association's internal nomination process for the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026, subject only to any rights of review or remedy provided by the laws of Hong Kong.

9. Confidentiality

All proceedings related to the appeal, including submissions, hearings, and outcomes, shall be kept confidential. Information will only be disclosed to parties directly involved in the appeal and to relevant officials of the Association who need to know for implementation of the decision.

10. Record Keeping

The Secretary of the Association shall maintain detailed records of all appeals relating to the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026, including the grounds for appeal, supporting documentation, hearing details, and final decisions. These records shall be retained for a minimum of five years.

11. Annual Review and Applicability

This Appeal Mechanism has been adopted specifically for the RIYADH ASAIN INDOOR AND MARTIAL ARTS GAMES 2026 nomination and selection process. The Board shall review the mechanism as needed, and any amendments shall be subject to approval by the members of the Association at a General Meeting.

Adopted by: General Meeting of Hong Kong China Wrestling Association Limited

Effective Date: 5 SEPT, 2026



MASOUD NIAZI
Chairman